

《单词百科:ocm是什么意思?ocm怎么发音?ocm的解释和用法》

英语单词ocm是什么意思?ocm怎么读?ocm怎么发音?简答网为您整理了ocm的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



ocm怎么读

ocm的读音:[ˈ km]

ocm的意思

1、[医][=open chest massage]开胸心脏按摩;

ocm的双语例句

1、 To investigate the mechanism of repeating-70 freeze thawing on human choroidal melanoma cell line OCM-1 .

[目的]研究-70 反复冻融体外杀伤人眼脉络膜黑色素瘤细胞系OCM -1 的机制.

2、 Conclusion DDD pacing is an effective form of therapy in patients with drug-resistant HOCM.

结论DDD起搏可做为药物难治性HOCM的一种有效方法.

3、 Base on above theory research, this thesis designs and implements XOCM in a traffic police door control management system in Hunan province.

基于以上的理论研究，在湖南省交警门禁管理系统中具体实现了XOCM。

4、 Based on the mapping from the span to the output of MPS time horizon, the ARMA-BP model can respectively approach and forecast the span and the output time series by virtue of output conversion method with average time span (OCM-ATS).

基于主生产计划时段长度与产量之间的映射关系，利用平均时段长度折合产量法（OCM-ATS），该模型可用于分别逼近和预测主生产计划时段的长度时序和产量时序。

5、 Lucene comes with a class called the EnWikiDocMaker (in Lucene's contrib/benchmark package) that can read in a Wikipedia file dump and produce documents for indexing in Lucene.

Lucene提供了一个称为EnWikiDocMaker的类（包含在Lucene的contrib/benchmark包中），该类可以读取Wikipedia文件块中的内容并生成编入Lucene索引的文档。

6、 Objective To evaluate the application of myocardial contrast echocardiography (MCE) with selected target vessel during transcatheter ablation of septal hypertrophy (TASH) for hypertrophic ob-structive cardiomyopathy (HOCM).

目的探讨选择性心肌超声造影（MCE）在肥厚型梗阻性心肌病（HOCM）室间隔心肌化学消融术（TASH）中的应用价值。

7、 Conclusions MCE is reliable for selecting the target vessels and defining the ablation extent in TASH for patients with HOCM.

结论MCE可为HOCM患者的TASH术中间隔支靶血管的选择及消融范围的判断提供可靠依据。

以上是简答网为您整理的ocm怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于ocm的用法、ocm的释义、ocm的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ocm>